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ZAPISNIK 

 

Sa sjednice 5/17 Izvršnog odbora održane 09. svibnja 2017. god. u prostorijama Vinarije Coner, Jabučeta 

12, 43203 Kapela, Bjelovarsko-bilogorska županija. Sjednica je započela u 17.00 sati. 

PRISUTNI: predsjednik gosp. Ognjen Preost mr., glavni tajnik gosp. Željko Gagro mr., članovi: gosp. 

Branko Kovačić, gosp. Ivan Canjuga, gosp. Boško Milivojević, gosp. Mladen Brezić, gđa. Dinka Kovačević, 

gosp. Milan Horvat i gosp. Josip Madirazza. 

Gosp. Domagoj Katić i gosp. Domagoj Kindl opravdali su svoj nedolazak privatnim i službenim obvezama. 

Gosp. Preost je pozdravio prisutne te  predložio sljedeći: 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice 
2. Dosadašnji tijek realizacije natjecanja i plan za naredno razdoblje 
3. FEI tečajevi Level 1 & 2 (prepone), FEI Level 1 (daljinsko jahanje) 
4. Određivanje službenih predstavnika, članova IO-a, na Prvenstvima Hrvatske i finalima Croatia 

Cup-a 
5. Pripreme reprezentacija za odlaske na reprezentativne nastupe – izlažu predstavnici disciplina 
6. Prijem novih članica 
7. Razno 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

AD 1 

Zapisnik s prošle sjednice jednoglasno je usvojen. 

AD 2 

Gosp. Preost je nazočne upoznao kako realizacija planiranih natjecanja ide prema planu i bez poteškoća, 

počev od preponskog jahanja, daljinskog jahanja, dresure i vožnje zaprega. 

AD 3 

Organizacija FEI tečajeva Level 1 & 2 ide po planu. Održan je FEI Level 1 u preponskom jahanju te slijede 

FEI Level u daljinskom jahanju i FEI Level 2 u preponskom jahanju. 

Navedenim tečajevima teritorijalno su obuhvaćeni svi naši klubovi i jahači. 

Gosp. Preost je naglasio kako su na fakultetu Kineziologije Zagrebačkog sveučilišta u tijeku prijave za 

studij konjaništva. 

AD 4 

Slijedeće osobe imenovane su za predstavnike HKS-a na državnim prvenstvima i finalima Croatia Cup-a u 

svim disciplinama: 

- PH u preponskom jahanju – gospodin Josip Madirazza 
- PH u dresurnom jahanju – gospodin Mladen Brezić 
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- PH u daljinskom jahanju – gospođa Dinka Kovačević 
- PH u vožnji zaprega – gospodin Željko Gagro 
- Finale CC u preponskom jahanju – gospodin Mladen Brezić 
- Finale CC u dresurnom jahanju – gospodin Ognjen Preost 
- Finale CC u daljinskom jahanju – gospodin Branko Kovačić 
- Finale CC u vožnji zaprega – Domagoj Katić 

AD 5 

Reprezentacija daljinskog jahanja ove godine sudjelovati će na EP koje se održava u Belgiji-Brussel 

20.08.2017. godine.  

Također, 21.08.2017. godine u Brusselu se održava i SP za Mlade konje na kojem se također planira 

nastup reprezentacije HKS-a. 

Dana 24.09.2017. godine održava se SP za Mlade jahače na kojem se planira nastup reprezentacije HKS-

a. 

Gđa. Kovačević prisutne je upoznala da se 2020. godine u Italiji planira organizacija SP u daljinskom 

jahanju, te treba sve snage usmjeriti da se izbore norme jahača za odlazak na navedeno SP. 

Gosp. Preost je napomenu kako se Balkansko prvenstvo u preponskom jahanju ove godine održava u 

Bugarskoj /Kroprivitscha/ u razdoblju od 30.08. do 03.09.2017. godine. 

Ove godine je težište na dresuri i Balkanskom prvenstvu koje se održava u Zagrebu 30.06.-02.07. u 

organizaciji HKS-a. Troje natjecatelja je osiguralo normu za prvenstvo, a sve pripreme teku po planu. 

Gosp. Preost je naglasio potrebu pravodobnog planiranja i koordiniranja aktivnosti kako bi se na vrijeme 

mogla sagledati sredstva HOO-a, sponzora i donatora, ali isto tako i svi izbornici i članovi stožera 

reprezentacija po disciplinama moraju uložiti maksimalni napor i trud da i oni sa svoje strane pridonesu i 

osiguraju određeni iznos financijskih sredstava za potrebe reprezentacije, jer ne može se sve samo 

očekivati od HKS-a i HOO-a, da oni budu isključivi financijeri. 

AD 6 

Za prijem u članstvo HKS-a predložen je KK Čazma iz Čazme.  

Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

AD 7 

1.1. Gđa Kovačević je upoznala članove IO-a kako je g. Bojanu Lipovcu na Vijeću sportske arbitraže 
HOO-a usvojen prigovor te su mu stegovne sankcije od 1 godinu zabrane obnašanja funkcija i 
1.000 kn novčane kazne koju mu je izreklo Stegovno povjerenstvo i potvrdio IO HKS-a, ukinute.  

1.2. Gđa Kovačević je zamolila da se zapisnici sa sjednica Odbora za daljinskom jahanje što prije 
objavljuju na stranici HKS-a, na što joj je gosp. Preost odgovorio da o tome slobodno nazove 
gđu tajnicu Hercigonju i da to s njom rješava direktno bez problema. 

1.3. Gosp. Preost je upoznao prisutne kako je staza za konjički višeboj-Eventing na veliko u radu i 
napravljena je oko 40%, a u narednom tjednu se očekuju radovi na iskopu jezera. Na radovima 
je angažirana cijela ekipa Hipodroma Zagreb, ali i dio ekipe iz KSBBŽ u Bjelovaru. 

1.4. Gosp. Gagro je predložio da se kod jahača više koristi institut „jahače dozvole“ u cilju svestrane 
obuke jahača, odnosno da se jahači aktiviraju u kategoriji licence 0 u dresuri,preponama i 
eventingu, tako da se razvijaju kao svestrani jahači, jer u nekim disciplinama nema dovoljno 
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natjecanja tijekom godine, te bi na ovaj način imali više natjecanja u svim disciplinama tijekom 
godine. 

 
Nakon što su iscrpljene sve točke dnevnog reda gosp. Preost zahvalio je prisutnima te ih obavijestio da 

će iduća sjednica IO-a biti početkom lipnja mjeseca, nakon tradicionalnog 62. Lipanjskog turnira. 

Sjednica je završila u 18.05 sati. 

Zapisnik vodio: Ivan Canjuga 


